
                                                                                                                                                                                      
Nr.1575/26.04.2018 

Proces-verbal de ședință 

 

Încheiat azi 26.04.2018, orele 14°°, cu ocazia ședinței publice ordinare pe 
luna aprilie 2018, conform convocatorului nr.1458/20.04.2018. 

La ședință sunt prezenți 8 consilieri locali din totalul de 10 consilieri locali, 
dl.Popa Dumitru - consilier sătesc și dl.Andronie Sabin. 

Dna.secretară dă citire procesului-verbal al ședinței anterioare pentru a da 
posibilitate consilierilor locali să conteste conținutul acestuia și să ceară 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. Nu au fost 
exprimate contestații fapt pentru care d-na secretară solicită supunerea la vot. 
Procesul-verbal se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Dl.președinte prezintă ordinea de zi modificată: 
1. Alegerea președintelui de ședință; 
2. Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuție bugetară 

pe trim.I al anului 2018 ;  
3. Proiect de hotărâre cu privire la revocarea HCL nr.15/29.03.2018 privind 

validarea mandatului de consilier local al doamnei Stroe Livia Maria 
Loredana; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la revocarea HCL nr.16/29.03.2018 privind 
modificarea HCL nr.6/22.06.2016 privind stabilirea comisiilor de 
specialitate ale Consiliului Local Cungrea; 

5. Proiect de hotărâre cu privire la validarea mandatului de consilier local al 
domnului Andronie Sabin; 

6. Proiect de hotărâre cu privire la modificarea HCL nr.6/22.06.2016 privind  
7. stabilirea comisiilor de specialitate ale Consiliului Local Cungrea; 
8. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Dispozitiei nr.96/23.04.2018 cu 

privire la rectificarea bugetului local ; 
9. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea documentației tehnico 

economice cu principalii indicatori tehnico economici pentru proiectul 
„ACHIZIȚIA DE UTILAJE ȘI ECHIPAMENTE  PENTRU DOTAREA 
SERVICIULUI VOLUNTAR PENTRU SITUAȚII DE URGENȚĂ AL 
COMUNEI CUNGREA, JUDEȚUL OLT” 

10. Proiect de hotărâre privind implementarea proiectului „ACHIZITIA DE 
UTILAJE SI ECHIPAMENTE  PENTRU DOTAREA SERVICIULUI 
VOLUNTAR PENTRU SITUATII DE URGENTA AL COMUNEI 
CUNGREA, JUDETUL OLT” 

Ordinea de zi este aprobată, toți consilierii prezenți fiind de acord. 
Se dă citire referatelor de specialitate pentru proiectele de hotărâre. 
Se supune la vot alegerea președintelui de ședință pentru urmatoarele trei 

luni. Este aleasă dna.Dicu Liliana. 
Dl.Primar. 



-S-a locat prin fonduri europene suma de 43.000 euro care este 
nerambursabilă. Am optat pentru achiziționarea unui utilaj (tractor 4x4, lamă de 
zăpadă, tocător pentru vegetație). Trebuie să aporbăm documentația tehnico-
economică. Aceste utilaje vor avea garanție 36 luni și vor deservi Serviciul 
voluntar pentru situații de urgență al comunei Cungrea. Valoarea eligibilă este 
de 190.000 lei, neeligibilă se va suporta din bugetul local – 23.000lei plus 2.500 
TVA neeligibil. 

-Urmează să achiziționăm și o autobasculantă spre sfărșitul anului, aceasta 
fiind necesară la pietruiri. 

-Ne aflăm într-o situație ciudată: trebuie să revocăm hotărârea de validare a 
consilierului Stroe Livia Maria Loredana. Am primit ulterior mai multe adrese 
prin care ni se aduce la cunoștință faptul că propunerea de validare nu provine 
de la UNPR. Am primit și hotărârea în urma căreia dna. Adam Luminița este 
desemnata președinte interimar al partidului. D.Preduț a depus o adresă pe care 
v-o citesc. Noi nu soluționăm conflictul dintre ei. Noi validăm următorul pe 
lista. Soluția este revocarea hotărârii și validarea următorului consilier. 

Se votează în unanimitate proiectele de hotărâre. 
Dl.Andronie Sabin depune jurământul. 
Dl.Primar: 
-Am terminat asfaltul pe Spătaru. S-au început lucrările si pe Miești. Podul 

de la parcul 6 e în curs de licitație. 
-La ședința cu părinții de la școală am hotărât achiziționarea de uniforme 

pentru copii din fonduri locale. Singura participare din partea părinților va fi 
cămașa albă. Nu este un efort prea mare. Se va prevedea în regulament 
oligativitatea purtării uniformei. 

Dl.Lică: 
-Licența pentru microbuze depinde și de studiile șoferilor? 
Dl.Primar: 
-Azi o să am o informație clară. 
Dna.Dicu: 
-În legătură cu transportul în comun ce se va întâmpla? 
Dl.Primar: 
-Nu putem să contractăm noi o firmă. De acest lucru se ocupă Consiliul 

Județean care ar trebui să anuleze licența și să se facă o nouă licitație. Acum cu 
asfaltul sperăm să se schimbe situația. Sunt operatori privați care își fac calcule. 

 
Dl.Ban: 
-De racordare la canalizare când ne apucăm?  
Dl.Primar: 
-O să merg la AFIR pentru a accesa fonduri să extindem canalizarea în satele 

Ibănești și Oteștii de Sus și pentru branșamente. Din această cauză am amânat 
puțin. Nu trebuie multe stații de pompare – max. 2. Noi am luat decizia ca tot ce 



înseamnă manoperă să fie suportat de noi prin S.C. Prestări Servicii. O să mai 
discutăm când o să avem un răspuns. 

Dl.Lică: 
-Parcurile de joacă trebuie ridicate. 
Dl.Primar: 
-Le-am văzut azi și o să fie ridicate deoarece s-au deteriorat. 

 
Dl. Președinte declară închise lucrările ședinței Consiliului Local. 
 
 
 
 Prețedinte ședință,          Secretar de ședință, 
       PANĂ Emanoil            DOBRE Carmen Cristiana                                                                                                                      

 


